
SINO SUITES is pleased to present Newborn Care Package to                        
eligible parents at selected properties

我們為入住 SINO SUITES 指定物業之合資格父母
提供一系列新生嬰兒禮遇

NEWBORN CARE PACKAGE
新生嬰兒禮遇 

Up to HK$1000 S Coupon and Newborn Gift
最高可享高達港幣$1,000 S 現金券及
香港海洋公園富麗敦酒店嬰兒禮品

Enjoy the privilege now!
立即體驗!

Terms and Conditions:  : (1) This scheme is entitled to eligible parents with each baby born in the period of 25 October 2023 
and 24 October 2026 in Hong Kong. (2) The incentive is entitled to new lettings commencing on or before 31 December 2024. 
(3) The scheme will be applied to new booking at selected properties (the Johnston, the Ventris, the Hillside) with minimum 3 
months lease term, subject to availability. (4) This scheme cannot be used in conjunction with any other promotional offers. (5) 
The coupons are non-refundable, non-exchangeable and non-redeemable for cash.  (6) The scheme is subject to change 
without prior notice and does not form part of an offer of contract. (7) Sino Real Estate Agency Limited reserves the right for 
the final decision. 條款及細則: (1) 本優惠只適用於2023年10月25日至2026年10月24日在香港出生嬰兒之合資格父母。(2)本優惠只適用於2024年12
月31日或以前所簽署的新租約 。(3) 本優惠只適用於SINO SUITES旗下指定住宅物業(囍寓,駿寓及曉寓)所簽署最少3個月租期的新租約，視供應情況而定。  
(4) 本優惠不可與其他促銷優惠同時使用。(5) S現金券不可退換、轉讓或兌換現金。 (6) 此優惠並不構成邀約及可隨時修改或刪除而不作另行通知。 (7)信和地
產代理有限公司保留最終決定權。

74-80 Johnston Rd., Wan Chai, HK
香港灣仔莊士敦道74-80號

20 Ventris Rd., Happy Valley, HK
香港跑馬地雲地利道20號

9 Sik On St., Wan Chai, HK
香港灣仔適安街9號

From
3 - less than 6 months
3個月或以上至6個月以下

More than
6 months or above
6 個月或以上

港幣HK $500

Free Baby Cot
Provision in the room

免費嬰兒床及床具

Newborn Gifts from 
The Fullerton 

Ocean Park Hotel Hong Kong
香港海洋公園

富麗敦酒店嬰兒禮品
港幣HK $1,000

Lease Period 
租期

Newborn Care Package
新生嬰兒禮遇

+

S Coupon For Using 
at Designated Sino Malls

S 現金券適用於
指定信和集團商場

+852 6396 7989
Enquiries 租務查詢: +852 8107 0038

sinosuites


